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Geachte dames en heren, 

Sommige mensen maken zich zorgen over de komst van 5G. Dat heeft met name betrekking op 

de elektromagnetische straling en de negatieve effecten die dat zou hebben op de 

gezondheid. Zij vragen de gemeente de uitrol van 5G niet te laten plaats vinden zolang niet 

bewezen is dat 5G veilig is. Graag informeren wij u over de ontwikkeling van 5G en de mogelijke 

elektromagnetische straling ervan. 

 

Elektromagnetische straling 

Elektromagnetische straling kan schade toebrengen aan levende organismen, afhankelijk van 

de kracht, de duur en de golflengte van de straling. Er zijn dan ook vanuit de rijksoverheid 

beperkingen opgelegd aan de mate van straling waaraan we blootgesteld mogen worden. 

Deze zijn vastgelegd in de ICNIRP-norm. Ook 5G moet daaraan voldoen. Wij hebben niet de 

expertise in huis om zelfstandig te bepalen in hoeverre de normstelling reëel is en in hoeverre de 

MIMO-techniek van 5G antennes straling kan produceren die onverantwoord grote 

gezondheidsrisico’s met zich mee brengt. Wij moeten ons baseren op informatie uit diverse 

externe bronnen. Dat oriëntatieproces wordt gecoördineerd vanuit de VNG.  

 

Rol gemeente 

De komst van 5G is een landelijk fenomeen. Alle gemeenten krijgen ermee te maken. 

Vooralsnog is de VNG, de verenging van Nederlandse gemeenten, geen tegenstander van 5G. 

Wel is nog veel onduidelijk over de positie van gemeenten. De beleidsvrijheid van de gemeente 

bij de aanleg van 5G netwerken wordt naar verwachting beperkt door wetgeving van hogere 

overheden. Met name een voorgenomen herziening van de Telecommunicatiewet lijkt de 

gemeente te gaan verplichten 5G antennes te gedogen. De VNG speelt in dit hele proces een 

actieve rol om het geluid van gemeenten en haar inwoners te vertegenwoordigen. 

 

5G in Schagen 

Op dit moment is er nog geen aanvraag ontvangen voor de aanleg van een 5G netwerk in onze 

gemeente. Uiteraard vinden wij het belangrijk dat een eventueel 5G netwerk in onze gemeente 

geen onverantwoorde grote gezondheidsrisico’s met zich mee brengt. Dat signaal brengen wij 

over aan de VNG. 
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